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    Lucrările şedinţei ordinare ale consiliului local  au început la orele 9,30.  
              Sedinta se desfasoara la sala de sedinte a consiliului local la care sunt 
prezenti toti cei 11 consilieri.                         
              La sedinta participa  de drept  primarul si secretarul  comunei.                     
D-na secretar supune spre aprobarea consilierilor   procesul verbal al şedinţei 
anterioare care a  fost  studiat de toţi consilierii si nemaifiind obiecţiuni de făcut, 
consilierii prezenti  aproba procesul verbal al sedintei anterioare in unanimitate 
de voturi.           

    Sedinta Consiliului local a fost convocata prin Dispozitia Primarului 
nr.203/12.06.2016. 

   D-ul consilier Leahu Gheorghe  - presedinte de sedinta  - propune 
consilierilor urmatorul proiect al ordinei de zi:    
              1.-Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului de 
venituri si cheltuieli pe luna IULIE 2016 lei; 
               2.-Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare 
si functionare a Consiliului local; 
               3.-Proiect de hotarare privind aprobarea Statutului comunei; 
               4.-Proiect de hotarare privind aprobarea  modificarii Hotararii 
nr.26/25.05.2016 privind dezmembrarea  unui teren din domeniul privat al 
comunei –T 17 p.427- punct padure Brodoc 
               5.-Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii nr.28/24.07.2015 
privind scoaterea la licitatie publica prin vanzare a suprafetei de 0,30 ha ; 
               6.-Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei aparatului de 
specialitate al primarului comunei Balteni 
                7.-Punerea in discutie a cererii d-ului Boghiu Gheorghe care solicita 
anularea contractului de concesiune intocmit pentru A C A Balteni; 
                 8.-Proiect de hotarare privind modificarea indicatorilor tehnico-
economici in urma licitatiei a proiectului:”Modernizare strazi in localitatile 
Balteni si Balteni Deal”  
                  9.-Aprobarea contului de inchidere a exercitiului bugetar pe 
trimestrul II/2016 ;       
                 Nu mai sunt alte propuneri privind ordinea de zi, si consilierii  o 
aproba in unanimitate de voturi. Deoarece d-ul primar a fost nevoit sa plece din 
cadrul sedintei, avand o problema urgenta de rezolvat, il va inlocui d-ul 
viceprimar. 
             Se prezinta primul punct  al ordinei de zi   si se da cuvantul  d-nului 
presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care 
este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Gheorghita Aurelia– secretarul comunei. D-ul Primar prezinta Expunerea  de 



motive la proiectul de hotarare privind aprobarea  Regulamentului de organizare 
si functionare a Consiliului local; 
 
              Dupa prezentarea materialului de la primul punct, consilierii sunt rugati 
sa ia cuvantul. 
                Pentru inceput ia cuvantul d-na contabila Hutu Liliana care doreste sa 
informeze consilierii ca acest proiect de hotarare s-a initiat datorita faptului ca 
sunt venite sume pentru scoala Balteni in urma castigarii unui concurs  si 
deasemeni este venita suma de 1239 lei de la fundatia World Vision pentru 
proiectul “Protectie si educatie”.Avand in vedere ca aceste sume nu se pot 
cheltui daca nu se includ in bugetul local, am propus initierea acestui proiect de 
hotarare. 
             D-ul consilier Leahu Gheorghe arata ca e foarte bine ca primim sume si 
ca nu dam din bugetul local sume. Noi consilierii nu avem ce spune decat ca 
suntem de acord cu aceasta rectificare. 
             D-na consilier Guradeoaie Coca arata ca deja lucrarile de modernizare la 
Scoala au inceput pentru suma acordata cu cei de la ajutorul social,deci este un 
lucru bun, si este de acord cu proiectul de hotarare. 
Ceilalti consilieri nu mai doresc sa ia cuvantul. D-ul presedinte de sedinta 
supune spre aprobare proiectul de hotarare de la primul punct al ordinei de zi 
care este aprobat in unanimitate de voturi. 
             Se prezinta punctul doi  al ordinei de zi   si se da cuvantul  d-nului 
presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care 
este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Gheorghita Aurelia –secretarul comunei. D-ul Primar prezinta Expunerea  de 
motive la proiectul de hotarare privind aprobarea aprobarea Regulamentului de 
organizare si functionare a Consiliului local; 
 D-ul consilier Savin C-tin Marius vine cu propunerea ca sa fie dat la 
fiecare consilier cate un exemplar din regulament pentru a putea fi studiat mai 
atent de noi si daca e cazul sa mai venim cu unele intrebari pentru a lamuri 
treburile si in special noi care suntem noi in consiliul local, fiindca avem multe 
de invatat. 
        D-ul consilier Coropcianu Gabriel arata ca este de acord cu antivorbitorul 
sau si ca e mai bine ca atunci cand  avem timp sa mai studiem si noi 
documentele importante. 
         D-na consilier Marin Matei Virginia arata ca regulamentul este un 
document de baza in ceea ce priveste modul de lucru a consiliului local si orice 
consilier local trebuie sa-l cunoiasca foarte bine. 
         Nu mai sunt alte discutii si d-ul presedinte de sedinta supune spre aprobare 
pe articole, proiectul de hotarare de la punctul doi al ordinei de zi, care este 
aprobat in unanimitate de voturi. 
           Sedinta continua cu punctul trei al ordinei de zi  si se da cuvantul  d-
nului presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate 
care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Gheorghita Aurelia –secretarul comunei. D-ul Primar prezinta Expunerea  de 
motive la proiectul de hotarare privind aprobarea aprobarea Statutului comunei;                      



            D-ul consilier Motas Danut arata ca in statut se prevede unele date 
generale despre comuna si nu intelge de ce nu am fi de  acord daca asa trebuie 
aprobat. 
              D-ul consilier Bunea Ioan arata ca e bine sa-l studiem  fiindca daca mai  
avem ceva de adaugat trebuie sa venim cu propuneri. 
              Ceilalti consilieri nu mai doresc sa ia cuvantul si d-ul presedinte de 
sedinta supune spre aprobare pe articole proiectul de hotarare care este aprobat 
in unanimitate de voturi. 
               La punctul patru al ordinei de zi se da cuvantul  d-nului presedinte al  
comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care este favorabil 
iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na Gheorghita 
Aurelia –secretarul comunei. D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la 
proiectul de hotarare privind aprobarea  modificarii Hotararii nr.26/25.05.2016 
privind dezmembrarea  unui teren din domeniul privat al comunei –T 17 p.427- 
punct padure Brodoc. 
                D-na secretar explica consilierilor ca in luna mai s-a aprobat hotararea 
26 pentru dezmembrarea terenului ce urmeaza sa-l vindem lui  Baractaru insa nu 
s-a precizat faptul ca “se imputerniceste primarul comunei pentru a semna 
contractul de vanzare-cumparare si actul de constituire a dreptului de servitute” 
fapt pentru care notarul public nu poate finaliza actul de vanzare cumparare. De 
asemeni explica ca si pentru urmatorul punct al ordinei de zi este necesar 
revenirea la Hotararea 28/2015 in sensul de a se trece corect parcela 427 din 
tarlaua 17 si nu parcela 430 din tarlaua 17 cum gresit s-a trecut, deoarece 
conform documentatiei cadastrale parcela este 427 si nu 430. 
                 Consilierii arata ca nu au nimic de obiectat iar d-ul presedinte de 
sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare pe articole de la punctual 
patru care este aprobat in unanimitate de voturi. 
                 Se prezinta materialul de la punctul cinci al ordinei de zi si se da 
cuvantul  d-nului  presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de 
specialitate care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este 
prezentat de d-na Gheorghita Aurelia –secretarul comunei. D-ul Primar prezinta 
Expunerea  de motive la proiectul de hotarare privind modificarea Hotararii 
nr.28/24.07.2015 privind scoaterea la licitatie publica prin vanzare a suprafetei 
de 0,30 ha ; 
                Domnii consilieri arata ca au inteles ca s-a strecurat o greseala si ca in 
loc de parcela 427 a fost trecuta parcela 430, si sunt de acord cu aceasta 
hotarare. 
                 D-ul presedinte de sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare 
pe articole de la punctul patru care este aprobat in unanimitate de voturi. 
                 Incontinuare se prezinta materialul de la punctul sase si se da 
cuvantul  d-nului  presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de 
specialitate care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este 
prezentat de d-na Gheorghita Aurelia –secretarul comunei. D-ul Primar prezinta 
Expunerea  de motive la proiectul de hotarare privind aprobarea organigramei 
aparatului de specialitate al primarului comunei Balteni. 
                 Consilierii sunt rugati sa ia cuvantul. 
                 D-ul consilier Leahu Gheorghe intreaba de ce nu sunt trecuti in 
organigrama si celelelate persoane, soferul  pe microbuzul scolar,muncitorul de 



la alimentarea cu apa si fochistul de la scoala. D-ul viceprimar arata ca  ei au 
contract de prestari servicii si nu fac parte din organigrama noastra. 
               D-na secretar vine cu unele precizari si arata ca numarul maxim de 
posture este de 17, sunt ocupate 14 posturi iar 3 sunt vacante , doua de functie 
publica de executie si unul contractual, posturi pentru care se va organiza 
concurs in trimestrul IV al anului, deoarece nu dispunem de fonduri bugetare, 
deci, consiliul local aproba doar aceste posture, si nu altele. 
               D-ul consilier Savin Neculai arata ca e bine sa incadram si celelalte 
persoane. 
                D-na secretar arata ca soferul pe microbuz oricand poate fi incadrat, ca 
postul acesta nu face parte din numarul total de posturi din aparatul de 
specialitate al primarului iar pentru alimentare cu apa se poate face incadrarea 
deoarece mai este un post de  contractual. 
                 D-ul viceprimar arata ca Boghiu Sandel va fi incadrat la scoala, 
fiindca se va da in functiune scoala noua si este necesar acest lucru.   
               Nu mai sunt discutii la acest punct si consilierii aproba organigrama si 
statul de functii in unanimitate de voturi. 
               La punctul sapte al ordinei de zi se prezinta cererea d-ului Boghiu 
Gheorghe- presedinte ACA Balteni, care solicita anularea contractului de 
concesiune. D-ul consilier Savin Neculai vine cu propunerea de a se amana 
aceasta discutie si sa fie prezent si d-ul Boghiu Gheorghe la sedinta, deoarece se 
discuta ca in pasunea noastra au mai venit oi si din Laza, comuna invecinata. 
                D-nul consilier Leahu Gheorghe deasemnei arata ca e bine ca in 
sedinta urmatoarte sa vina si d-ul Boghiu Gheorghe si vom lua si o hotarare in 
acest sens. 
                Se prezinta materialul de la punctul opt al ordinei de zi si se da 
cuvantul  d-nului  presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de 
specialitate care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este 
prezentat de d-nul Sahaidac Mihael –inspector cu atributii de achizitii publice. 
D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la proiectul de hotarare privind  
modificarea indicatorilor tehnico-economici in urma licitatiei a proiectului: 
”Modernizare strazi in localitatile Balteni si Balteni Deal” 
             D-ul viceprimar arata ca aici e vorba de o valoare mai mica a proiectului 
ce a rezultat in urma licitatiei , deci e un lucru bun ca aceeasi lucrare stabilita in 
proiect se face cu o valoarea mai mica comparativ cu cea stabilita initial in 
proiect. 
             D-ul Leahu Gheorghe arata ca daca tot a fost licitatia inseamna ca se va 
incepe si aceasta lucrare de modernizare strazi in localitatile Balteni si Balteni 
Deal desi noi avem drumuri si nu strazi, dar daca asa s-a stabilit  nu mai zicem 
nimic, numai sa se faca ca e nevoie sa avem drumuri bune. 
             D-na secretar arata ca in conformitate cu prevederile legale cand s-a 
facut inventarul public se preciza clar in actul normative, ca drumurile din 
intravilan se numesc strazi iar drumurile din extravilan se numesc drumuri 
vicinale, acesta e motivul pentru care  am dat aceste denumiri. 
              Ceilalti consilieri nu mai doresc sa ia cuvantul si d-ul presedinte de 
sedinta supune spre aprobare pe articole proiectul de hotarare de la punctul opt 
al ordinei de zi care este aprobat in unanimitate de voturi. 



                La punctul noua al ordinei de zi se da cuvantul  d-nului  presedinte al  
comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care este favorabil 
iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na Hutu Liliana-
referent superior. D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la proiectul de 
hotarare privind aprobarea contului de inchidere a exercitiului bugetar pe 
trimestrul II/2016 ;  
              D-na contabila explica d-ilor consilieri ca toate cheltuielile ce se fac din 
bugetul local trebuie aprobate de consiliul local prin aceasta modalitatea de 
inchidere a exrcitiului bugetar,s-a facut aceasta precizare deoarece sunt    
consilieri noi si care poate nu cunosc aceste termene. 
               D-ul consilier Savin  Neculai arata ca in material se arata ca veniturile 
s-au realizat in proportie de 101 % ceea ce e un lucru foarte bun , iseamna ca nu 
trebuie sa zicem ca nu ajung banii in anumite domenii . 
               D-na contabila arata ca  este bine de cunoscut ca in momentul 
intocmirii bugetului  nu am luat in considerare toate amenzile care sunt venite 
fiindca  stiam ca nu se vor incasa , si acesta e motivul pentru care aparem cu un 
procent asa de mare realizat la partea de venituri. 
               D-ul consilier Leahu Gheorghe considera ca se dau amenzi foarte usor 
in cadrul comunei noastre, fara a se face nici un pic de preventie,  consider ca 
sunt foarte multi oameni necajiti care mai gresesc si daca le-ai spune  
consecintele, cu siguranta si-ar schimba comportamentul catusi de putin si nu ar 
mai fi asa de multe amenzi, dar consider ca se vrea asa ceva, sa fie cat mai multe 
amenzi. 
             Nu mai sunt alte discutii, si d-ul presedinte de sedinta supune spre 
aprobare proiectul de hotarare de la punctual noua al ordinei de zi , care este 
aprobat in unanimitate de voturi.  
             Deoarece dezbaterea proiectelor de hotarari de pe ordinea de zi s-a 
epuizat iar consilierii nu mai doresc sa poarte alte discutii, d-ul presedinte de 
sedinta  multumeste consilierilor si invitatilor pentru prezenta si declara lucrarile 
sedintei inchise. 
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